裘錦秋中學(屯門)



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/263 活用英語港島遊

敬啟者:

為讓同學有更多機會接觸和運用英語,以提升學習英語的興趣,學校現安排「活用英語港島遊」活動;讓同學體驗與外國遊客以英語溝通的樂趣,從而加強同學的英語溝通能力。有興趣的同學請於 3 月 7 日中午 12:00 或以前填妥回條,以便學校作出安排。活動詳情如下:

日期: 3月22日(星期六)

集合時間: 上午 8:15 集合地點: 學校有蓋操場

活動地點: 山頂纜車、太平山頂凌霄閣、大館等

活動內容: 英語遊蹤

午膳: 酒店自助午餐 回程時間: 下午 4:30

解散地點: 學校有蓋操場

交通: 旅遊巴士

費用: \$80

備註: 1. 名額有限,報名從速;

2. 若教育局因應惡劣天氣情況宣布停課時,當天活動將會取消,更

新安排會另行通知。

3. 獲取錄同學將於 3 月 11 日或以前將另行收到取錄通知的通告

如有查詢,請致電 2461 1555 與戴賢斌老師或劉展耀老師聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年三月四日

裘錦秋中學(屯門)



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

Parents' Circular 2024-2025/263

English Adventure on Hong Kong Island

Dear Parents/ Guardians,

To enhance students' interest in learning English, offering more chances for English exposure and daily life usage, we are inviting students to participate in the captioned activity. In the activity, students will have the chance to interact with overseas visitors to improve their communication skills. Please complete the e-notice reply slip below by 12:00, 7 March 2025. Details of the activity are as follows:

Date: 22 March 2025 (Sat)

Gathering Time: 8:15 a.m.

Gathering Location: Covered Playground

Activity Location: Peak Tram, The Peak Tower, Tai Kwun, etc

Activities: Orienteering
Lunch: Buffet Lunch
Returning Time: 4:30 p.m.

Dismissal Location: Covered Playground

Transport: Coach Fee: \$80

Remarks: 1. The activity has a quota. Please sign up at your earliest convenience if

you are interested.

2. If schools are suspended by the Education Bureau due to bad weather, the activity will be cancelled. Participants will be informed in a separate circular of the updated arrangements.

3. Shortlisted students will be informed in another Parents Circular by 11 March.

Should you have any enquiries, please contact Mr. Tai Yin Pan or Mr. Lau Chin Yiu at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal